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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 16.01.2019 
 

 

Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 16.01.2019 v RKD  v Sučanoch 
 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 08.01.2019. Uskutočnilo sa 

v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu  
3.   Mgr. Lenka Žuchová  -   hlavná kontrolórka  

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš 
2. Mgr. Veronika Ďaďová 
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert 
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský 
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
10. Mgr. Gabriela Pecková 
11. Martin Giert  

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
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P r o g r a m : 
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OcZ za rok 2018 
5. Plán činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2019 
6. Správy z vykonaných kontrol 
7. Návrh VZN č. 1/2019 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení školského 
stravovania 

8. Podanie Žiadosti o dotáciu na vypracovanie konceptu riešenia územného plánu obce Sučany 
Ministerstvu dopravy a výstavby Slovenskej republiky 

9. Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (Bytový dom Hradiská, 
Prístavba garáže, Hasičská stanica, Komunitné centrum, ZŠ ai.) 

10. Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2018 
11. Informácia o doručených žiadostiach o dotácie z rozpočtu obce Sučany na rok 2019 
12. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce 
13. Zvolenie členov a zapisovateľov komisií  
14. Rôzne  
15. Interpelácie 
16. Záver 
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Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Sučany. Privítal prítomných 
(MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, 
PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert). Uviedol, že program zasadnutia obdržali prítomní v 
písomnej podobe, pozvánka bola zverejnená na web-stránke obce, úradnej tabuli a miestnom 
rozhlase. Za zapisovateľku určil p. Vieru Jašekovú. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 
 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí Mgr. Róbert Kováč a Mgr. Veronika Ďaďová. 
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová: 
Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč) 
 
Za overovateľov zápisnice obecného zastupiteľstva boli navrhnutí: MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
JUDr. Peter Belica. 
 
Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice obecného zastupiteľstva – MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., JUDr. Peter Belica: 
Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. 
Marián Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica). 
 
Schválenie programu 
 
p. starosta informoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva bol doručený elektronickou 
poštou. 
 
Hlasovanie za schválenie programu: 
Za: 10 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. 
Marián Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta sa opýtal, či má niekto návrhy, zmeny, doplnenia programu. Navrhol doplniť bod 
„Dodatok č. 3 s firmou SOAR“. 
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Hlavná kontrolórka navrhla  za správy doplniť bod 7. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2018. 
 
Hlasovanie za schválenie zmeny programu: 
Za: 10 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. 
Marián Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva za rok 2018 
 
p. prednosta informoval, že v minulom roku bolo prijatých 166 uznesení obecného zastupiteľstva. Z 
týchto sú všetky splnené okrem štyroch, ktoré sú obcou zväčša naplnené. Jedná sa o uznesenie č. 
26/2018 – zmluvy sú spracované, podpísané, je podaný návrh na vklad do katastra nehnuteľností. 
Uznesenia č. 62 a 62/2018 boli potrebné k riešeniu projektu rekonštrukcie cintorína. 
Uznesenie č. 110/2018 bolo prijaté k riešeniu projektu „Wifi pre teba“. V rámci verejného 
obstarávania sa prihlásil jeden uchádzač, neboli splnené podmienky verejného obstarávania.  
 
Hlavná kontrolórka dodala, že sa prihlásil jeden uchádzač, ktorý nesplnil podmienky verejného 
obstarávania.  
 
p. starosta doplnil, že v prípade záujmu, požiadaviek občanov, je možné zrealizovať wifi pripojenie 
lacnejšie. 
 
K uzneseniu č. 142/2018 informoval prednosta, že čo sa týka prideľovania nájomných bytov, p. 
Bongilaj je nasťahovaný, p. V. Facunová pôjde do buniek pri Váhu, robí sa čiastočná rekonštrukcia, 
aby boli obývateľné. K 1.3.2019 bude uznesenie naplnené. 
 
Diskusia: Mgr. Kováč,  
 
Mgr. Kováč sa opýtal, či by nebolo lepšie počkať a nemali by sa bunky zdvihnúť.  
 
p. prednosta odpovedal, že keď boli osadené na ul. Ď. Langsfelda, vytrhali sa podlahy, po 
presťahovaní na miesto sa podlahy dosypali, zabetónoval, robí sa izolácia, OSB dosky, podlahy. Od 
1.3.2019 sa presťahujú dve rodiny, posledná bunka závisí od napojenia na elektrickú energiu.  
Ďalej p. prednosta informoval, že pred pár minútami padla strecha rod. Hlinčíkovcov na ul. 29. 
augusta, čo bude potrebné riešiť.  
 
Ing. Bulej uviedol, že rómska komunita je kreatívna. Dáme platňu, začnú stavať. 
 
p. prednosta uviedol, že základové platne slúžia na zdvihnutie buniek, nie ako základy na výstavbu 
do budúcna. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o plnení uznesení: (MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, Ing. Vladimír 
Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter 
Belica). 
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Plán činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2019 
 
p. prednosta informoval, o navrhnutom pláne činnosti obecného zastupiteľstva s tým, že zasadnutia 
sú plánované na 19.3., 18.6.,19.9., 11.12.2019. 
Bude potrebné upraviť rokovací poriadok, nakoľko v rokovacom poriadku je určený pondelok ako 
rokovací deň. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Plán činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 
2019: (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. 
Marián Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica). 
 
Správy z vykonaných kontrol 
 
Hlavná kontrolórka informovala o nasledovných správach z kontrol: 
- Kontrola č. 12/2018 o dochádzke zamestnancov obecného úradu 
a o kontrole č. 14/2018 z kontroly bežných príjmov: položka 212 003 nedaňové príjmy z 
prenajatých budov, priestorov a objektov v roku 2017. Uvedené správy boli prítomným zaslané 
elektronicky. 
 
K správe o kontrole dochádzky zamestnancov uviedla, že táto bola vykonaná na základe dochádzky 
a kamerového systému. Dodala, že je potrebné zosúladiť kolektívnu zmluvu, pracovný a 
organizačný poriadok. 
 
Rozprava:  MUDr. Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Bulej, PhD.,  
  Ing. Dianovský, p. Kyselica 
 
MUDr. Trnovská, MPH. Požiadala o skrátenie termínu odstránenia nedostatkov, do 30.6.2019 je 
dlhý termín. 
 
JUDr. Mgr. Belica poukázal na alarmujúce číslo čo sa týka nevyčerpanej dovolenky za 
predchádzajúce roky. Problémom pre chod úradu môže byť, že si zamestnanec určuje dovolenku 
sám. Správne rozloženie dovolenky vplýva na zdravý psychický stav zamestnanca, 
 
Mgr. Kováč uviedol, že sa asi nerobil plán čerpania dovoleniek. Psychológ odporúča čerpanie 
dovolenky 3 týždne v kuse. Čo sa týka kamerového systému, bol zriadený z dôvodu bezpečnosti. 
Mala by byť osadená aj na poschodí, páchateľ sa môže dostať do budovy aj cez balkón. 
 
Ing. Bulej, PhD. uviedol, že prijatie opatrení je vhodné nechať na vedení obce, riešiť dohovorom so 
zamestnancami, zaviesť poriadok. 
 
Ing. Dianovský upozornil na skúsenosť s kamerovým systémom. Čo sa týka času obedňajšej 
prestávky, toto je potrebné doriešiť v pracovnom poriadku. Zamestnanci majú priemerne 20 dní 
starej dovolenky, táto by sa mala vyčerpať do 30.6.2019. Kolektívnu zmluvu je potrebné otvoriť čo 
najskôr. Dodal, že kontrola nezahŕňa riadiacich pracovníkov. 
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p. Kyselica sa opýtal, kedy naposledy bola takáto kontrola robená. 
Hlavná kontrolórka odpovedala, že takáto kontrola robená nebola, predchádzajúci kontrolór robil 
kontrolu miezd. Čo sa týka dovolenky, je tu otázka, či ju zamestnanci čerpať nechceli alebo 
nemohli.  
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že hlavná kontrolórka je podriadená obecnému zastupiteľstvu. Vykonáva  
obligatórne kontroly a kontroly určené OcZ. 
 
p. starosta odpovedal, že z kontroly vyplynula potreba riešiť interné normy, pracovný poriadok. 
 
p. Kyselica sa opýtal na kamerový systém, či je označenie o monitorovaní priestoru. 
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že áno. 
 
Mgr. Belicová uviedla, že kamerový systém je možné zaviesť na pracovisku po splnení určitých 
podmienok. 
 
p. starosta informoval, že pokiaľ bude čerpať dovolenku, oboznámi poslancov, aby vedeli, na koho 
sa majú v čase jeho neprítomnosti obrátiť. Uvedená kontrola bola v pláne kontrol schválená 
obecným zastupiteľstvom. Dodal, že problémom bude čerpanie dovoleniek Obecného hasičského 
zboru, kde by bolo potrebné prijať dvoch zamestnancov.  
 
p. prednosta informoval, že správa z kontroly a opatrenia budú riešené budúci týždeň na pracovnej 
porade. Zároveň informoval, že bola predložená aj správa o kultúrnej činnosti za minulý rok, z 
ktorej je zrejmé, že množstvo kultúrnych akcií nezabezpečovala kultúrna referentka sama, ale na 
príprave a zabezpečovaní sa podieľali všetci pracovníci úradu. Dovolenky sa nečerpali aj z tohto 
dôvodu.  
 
MUDr. Trnovská sa opýtala, kto má právo vstupovať do dochádzkového systému. 
 
p. prednosta odpovedal, že toto právo má starosta, prednosta a personalistka.  
 
Hlavná kontrolórka naniesla správu č. 14/2018 o kontrole bežných príjmov: položka 212 003 
nedaňové príjmy: z prenajatých budov, priestorov a objektov v roku 2017. Skonštatovala, že došlo k 
poklesu príjmov. 
 
Óbecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných 
kontrol: 
Správu č. 12/2018 z kontroly dochádzky zamestnancov obecného úradu 
Správu č. 14/2018 z kontroly bežných príjmov: položka 212 003 nedaňové príjmy z prenajatých 
budov, priestorov a objektov v roku 2017: 
(MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián 
Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica). 
 
Správa o kontrolnej činnosti za r. 2018 
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Hlavná kontrolórka naniesla správu o kontrolnej činnosti za r. 2018. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o kontrolnej činnosti za r. 2018. 
(MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián 
Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica). 
 
Dodatok č. 3 k Zmluve o budúcej kúpnej zmluve uzatvorenej medzi Obcou 
Sučany a firmou SOAR SK, a. s. 
 
p. starosta informoval, že 11. 1. 2019 sa uskutočnilo pracovné stretnutie poslancov so zástupcami 
firmy s obhliadkou staveniska, kde bolo riešené, prečo došlo k posunutiu termínu výstavby. V 
dodatku sú zakomponované pripomienky, ktoré vzišli zo spoločného stretnutia. 
 
Mgr. Belicová uviedla, že sa posúva začiatok aj koniec termínu výstavby, teda termín kolaudácie, 
posúvajú sa aj nadväzujúce termíny zmluvy (povinnosť firmy SOAR predložiť doklady potrebné 
k uchádzaniu sa o financovanie a čerpanie finančných prostriedkov).  
Upravil sa článok 3 bod 5 o zriadení tiarch na pozemky s tým, že firma  SOAR je oprávnená zriadiť 
záložné právo v prospech ich financujúcej inštitúcie za účelom čerpania účelového úveru s tým, že 
sú povinní splniť podmienky zmlúv ŠFRB. Zároveň došlo k výmazu povinnosti vkladového 
konania technickej vybavenosti. Dohodnutá suma je záväzná, nebude sa meniť.  
 
Rozprava: JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD. 
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že návrh dodatku č. 3 vzišiel po dlhodobom detailnom negociovaní 
medzi dodávateľom stavby a Obcou Sučany. Tento dodatok navrhuje schváliť, zrealizovať kroky 
smerujúce k jeho podpisu, zverejniť. 
 
Ing. Bulej, PhD. doporučuje uvedený dodatok č. 3 schváliť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje uzatvorenie Dodatku č.3 
k Zmluve o budúcej kúpnej zmluve uzatvorenej medzi Obcou Sučany, IČO 00 316 938 a firmou 
SOAR sk, a.s., IČO 50 442 201, Pri Rajčianke 49, 010 01 Žilina zo dňa 12.10.2017, predmetom 
ktorého je zmena termínu začatia výstavby, zmena termínu ukončenia výstavby (31.1.2020), zmena 
na to nadväzujúcich termínov v zmluve, vypustenie potreby vkladového konania k technickej 
vybavenosti , doplnenie nemennosti kúpnej ceny a doplnenie úpravy zriadenia záložného práva na 
projekt a pozemky spoločnosťou SOAR sk, a.s. v prospech banky: 
Za: 10 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. 
Marián Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Návrh VZN č. 1/2019 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o 
výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v 
zariadení školského stravovania 
 
p. prednosta uviedol, že stravná jednotka je 1,27 €, z toho dotácia zo štátu predstavuje 1,20 € s tým, 
že vzniknutý rozdiel zaplatí obec alebo rodič. 
 
p. starosta dodal, že k evidencii obedov je potrebné zaviesť iný systém odhlasovania detí zo stravy, 
ako telefonický, aby bolo možné ministerstvu zdokladovať, že strava bola poskytnutá. 
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že elektronický systém evidencie obedov bude väčšou investíciou.  
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že takýto systém pôjde do základnej školy. Rozdiel 7 centov v stravnej 
jednotke by mali platiť rodičia, aby bolo pre nich motivačné odhlasovať obedy. V prípade 
neodhlásenia obeda tento rodič uhradí v plnej výške. 
 
Ing. Dianovský odpovedal, že suma 7 centov pre rodiča motivačná nebude. Tento rozdiel by mal 
byť hradený z rozpočtu obce.  
 
Ing. Bulej, PhD. navrhol zaviesť symbolický poplatok 7 centov, uvidíme odozvu rodičov. Je 
potrebné neznižovať kvalitu stravy. Dodal, že splniť normy za 1,20 € je nereálne. 
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že pri MŠ by problém nemal byť, no základná škola nápor nemusí 
zvládať kapacitne.  
 
p. Kyselica uviedol, že je potrebné motivovať rodičov, aby sa k evidencii obedov stavali 
zodpovedne. V prípade nevyzdvihnutia obeda dotácia zo strany štátu prepadne. 
 
p. prednosta dodal, že neodovzdaná strava sa stáva odpadom.  
 
Mgr. Belicová uviedla, že aj v súčasnosti je veľa nevyzdvihnutých obedov, nakoľko je možné 
odhlasovanie zo stravy telefonicky ráno do 7,00 hod. 
 
Hlasovanie za schválenie Návrh VZN č. 1/2019 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej 
škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení 
školského stravovania s tým, že časť príspevku za stravovanie stravníka v ZŠS pri MŠ, na ktorého 
je poskytovaná dotácia Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky na 
podporu výchovy k stravovacím návykom dieťaťa na zabezpečenie obeda a iného jedla, v sume 
presahujúcej výšku poskytnutej dotácie vo výške 0,07 eura za stravnú jednotku hradí obec zo svojho 
rozpočtu. Nadobudnutím účinnosti tohto VZN sa ruší VZN obce Sučany č. 5/2008 o výške 
príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 
činnosť školského klubu a v zariadení školského stravovania: 
Za: 10 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. 
Marián Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
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Zdržal sa: 0 
 
 
p. starosta sa opýtal prítomných občanov, či majú záujem vystúpiť so vznesením žiadostí, návrhov, 
pripomienok. 
 
p. Miroslav Miert poprial prítomným poslancom správne rozhodnutia, zvolenie správnych členov 
komisií, vyzdvihnutie obce na úroveň mesta. 
 
Hlasovanie o umožnení vystúpenia p. Madliaka Mariána: 
Za: 10 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. 
Marián Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
p. Madliak Marián vystúpil so žiadosťou občanov z ulice Štiavnická cesta o riešenie problematiky 
napojenia na kanalizáciu. Uviedol, že kanalizačná sieť bola vybudovaná pred rokmi, no doposiaľ po 
pravej strane ulice neboli vybudované prípojky i napriek tomu, že zo strany Turčianskej 
vodárenskej spoločnosti boli ešte v roku 2017 vyzvaní k napojeniu sa na verejnú kanalizáciu. 
Následne bolo zvolané jednanie bývalého vedenia, stavebného úradu a občanov so zástupcom 
Turvodu, kde bolo prisľúbené, že do konca roka bude zaslaný návrh technického riešenia, čo sa 
doposiaľ nestalo. Požiadal obecné zastupiteľstvo o doriešenie problematiky kanalizačnej siete v 
obci.  
 
p. prednosta uviedol, že jednanie prebehlo v čase, keď už mal Turvod schválený rozpočet pre 
nadchádzajúci rok.  
 
p. starosta odpovedal, že Štiavnická cesta nie je v správe obce, je tam napojená gravitačná 
kanalizácia v telese cesty v dosť veľkej hĺbke. Turvod zasielal výzvy, aby sa uskutočnilo napojenie 
občanov na kanalizáciu. Neskúmala sa možnosť napojenia, technické riešenie, vlastníctvo. Turvod 
nemá oprávnenie na sankcionovanie pokiaľ sa občan preukáže potvrdením o likvidácii odpadových 
vôd. Od Turvodu bola vyžiadaná napojiteľnosť občanov, reálne vieme kto sa napojil v rámci prvej a 
druhej výzvy. Technické riešenie bude na komunikácii s vedením Turvodu. Týka sa to aj ul. Hlavná. 
Je možné riešenie po pravej strane komunikácie Štiavnická cesta zriadením nového vodovodu. 
 
p. Madliak požiadal o riešenie, vykonanie aktivít.  
 
p. starosta odpovedal, že v prípade, že obec obdrží odpoveď, budú občania informovaní.  
 
p. prednosta dodal, že 10.8.2018 Turvod prisľúbil, že nebude sankcionovať, ale riešiť. Obec sa bude 
snažiť, aby sa uvedená ulica dostala do plánu práce Turvodu.  
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Podanie Žiadosti o dotáciu na vypracovanie konceptu riešenia územného plánu 
obce Sučany Ministerstvu dopravy a výstavby Slovenskej republiky 
 
p. prednosta informoval, že územný plán obce (ďalej len ÚPN) mal vypracovať p. Pavlík. Obec mu 
udelila pokutu, zrušila sa zmluva a prebehlo nové obstarávanie spracovania územného plánu. 
Obstarávanie vyhrala architektka Ing. arch. Katarína Coufalová, Ružomberok v cene 20 tis. €. Je 
možné podať žiadosť o dotáciu 80 % ceny ÚPN. Za koncept by obec zaplatila 2.280 €. Žiadosť je 
potrebné zajtra odniesť do Žiliny, obec by nemusela platiť v plnej výške.  
 
Ing. Bulej, PhD. uviedol, že je potrebné, aby sa situácia neopakovala s novým spracovateľom ÚPN. 
 
p. starosta odpovedal, že ÚPN má byť do troch rokov spracovaný.  
 
p. prednosta dodal, že p. Pavlík nevykonal prácu. Obec tak nemohla konať v ďalších krokoch 
(prekládka stĺpov, prekládka kontajnerov, výstavba bytoviek, cyklotrasy,...) a riešiť veci, ktoré 
neboli zachytené v ÚPN. 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje 
a) predloženie žiadosti o dotáciu na vypracovanie konceptu riešenia územného plánu obce Sučany 
Ministerstvu dopravy a výstavby Slovenskej republiky, 
b) financovanie konceptu územného plánu vo výške najmenej 20 % z celkových oprávnených 
nákladov na účel dotácie podľa § 2 zákona, 
c) záväzok obce Sučany, že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie 
obce Sučany “Územný plán obce Sučany” potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o 
poskytnutí dotácie medzi obcou Sučany a Ministerstvom dopravy a výstavby Slovenskej republiky: 
Za: 10 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. 
Marián Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (Bytový dom 
Hradiská, Prístavba garáže, Hasičská stanica, Komunitné centrum, ZŠ, ai.) 
 
p. starosta skonštatoval, že Bytový dom Hradiská bol predmetom spoločného pracovného stretnutia 
dňa 11.1.2019, dodávateľ je schválený. 
Projekt prístavby Hasičskej stanice je dokončený, je podaná žiadosť o prefinancovanie. 
Čo sa týka Komunitného centra, v rámci projektu nebola riešená strecha, došlo k zatekaniu budovy. 
Strecha sa neotvorila, hrozil vznik väčších škôd. Včera sa uskutočnil kontrolný deň, zo strany 
zhotoviteľa neboli vykonávané práce v čase, keď ich bolo možné urobiť v lete. Práce vo vnútri 
budovy je možné vykonať do dvoch týždňov, no horšie je to s vonkajšími prácami v zime – 
zateplenie fasády, predĺženie strechy so zabetónovaním vonkajších pätiek. Je otázne, či sa práce 
stihnú dokončiť. Bližšie informácie budú podané na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva.  
 
p. prednosta dodal, že stavebný dozor vykonáva p. Hvizdák, v stavebnom denníku je zachytené, že 
práce nie sú vykonávané načas, mechanizmus sankcií je možný.  
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Ing. Dianovský uviedol, že dodávateľovi bolo v decembri poukázaných 50 tis. € na 
prefinancovanie. Pri preberaní je potrebné dbať na kvalitu vykonaných prác. 
 
p. prednosta povedal, že vyplatenie peňazí bolo kryté výkonom. Problém je, že  rekonštrukcia 
strešnej krytiny nebola zahrnutá do projektu. Problém, že sa jednalo o dve kolá výberu dodávateľa, 
v prvom kole sa nik neprihlásil, v druhom kole sa vyberalo z prihlásených uchádzačov. Je nastavený 
mechanizmus kontroly – starosta, prednosta, Ing. Bednáriková, Ing. Hvizdák – stavebný dozor. Keď 
boli zistené závady, boli zapísané a následne odstránené. 
  
Ing. Bulej povedal, že je potrebné upozorniť aj stavebnú komisiu, že najskôr je potrebné riešiť 
strechu. Už do projektu sme išli s tým, že strecha sa bude riešiť neskôr.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že motivovala dotácia, no doplatí sa na zlú kvalitu vykonaných prác.  
 
p. Kyselica dodal, že teraz sa rozpráva o problémoch so strechou, keď sa o nich vedelo od začiatku. 
 
p. starosta odpovedal, že k zatekaniu došlo v čase, keď dodávateľ robil zariadení bleskozvodu na 
vzhľadom k starej krytine. Dvakrát týždenne upozorňuje dodávateľa, aby sa mohli plniť odborné 
prehliadky. V prípade, že nebude práce stíhať, pristúpi sa k sankciám, aby projekt nebol ohrozený.  
 
p. prednosta povedal, že budovu bude potrebné stabilizovať, aby nedošlo k väčším škodám. 
Prefinancované sú len skutočne vykonané práce, strechu bude potrebné riešiť.  
 
Ing. Bulej PhD. uviedol, že verejné obstarávanie investícii je kameňom úrazu. Je snaha niečo 
vybudovať v obci, cudzie prostriedky sú lepšie ako vlastné, no nesie to so sebou úskalia. Bolo by 
vhodné riešiť rámcovú zmluvu pre kvalitný stavebný dozor. 
  
p. prednosta odpovedal, že zaplatené boli práce prevedené v zmysle normy. Práce, ktoré nie sú 
prevedené v potrebnej kvalite, stavebný dozor zapíše, musia sa opraviť. 
 
Ing. Bulej PhD. uviedol, že narážame na to, že do verejného obstarávania sa prihlási jedna firma, 
Úrad verejného obstarávania sa nevie vyjadriť, či prejde. Kritériom verejného obstarávania sú 
merateľné ukazovatele, pričom minimálna cena predstavuje neprimerané riziko. Kvalita je 
nemerateľný údaj. 
 
p. starosta povedal, že je potrebné uvažovať o ďalších riešeniach v prípade, že by to dodávateľ 
nestihol.  
 
Ďalej p. starosta informoval, že základná škola dostala na základe listu bývalého starostu dotáciu na 
riešenie havarijného stavu podlahovej krytiny vo výške 53.800 €. Je potrebné, aby sa rekonštrukčné 
práce realizovali počas jarných prázdnin. Obec podá ďalšiu žiadosť na riešenie sociálnych 
zariadení, ktoré sú taktiež v havarijnom stave.  
 
p. prednosta informoval o prácach, ktoré prebehli na stavbe „Bunky pri Váhu“. Priestor medzi 
terénom a stavebným základom bol vysypaný stavebnou suťou, na ktorú bol daný suchý betón. 
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Bunky majú železnú konštrukciu. Vznikol priestor na položenie polystyrénu, hydroizoláciu, OSB-
dosky.  Pod bunkami je kanál so sieťami –voda, kanalizácia, elektrická prípojka bude vedená 
vzduchom. Dodal, že všetko sa odvíja od spracovania územného plánu, ktorý zabrzdil ďalšie 
činnosti.  
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informácie o projektoch a zrealizovaných investičných 
zámeroch obce Sučany: 
Za: 10 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. 
Marián Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2018 
 
p. prednosta informoval, že uvedená správa bola prítomným zaslaná elektronicky. 
 
MUDr. Trnovská MPH. navrhla, že by bolo vhodné zvážiť, či je potrebné také množstvo kultúrnych 
akcií s ohľadom na financie. 
 
p. starosta odpovedal, že je na poslaneckom zbore prehodnotenie, či sa urobí menej väčších akcií. 
 
Ing. Dianovský skonštatoval, že uvedená správa bola detailne vypracovaná. 
 
p. Kyselica uviedol, že občania majú záujem o kultúru, no nevyhovuje im výber. Mali by sa 
vyjadriť. 
 
Hlavná kontrolórka navrhla, že na web-stránke obce je možné zriadiť anketu s možnosťou 
vyjadrenia sa.  
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Miroslav Miert. 
 
p. starosta povedal, že Sučiansky ples tento rok nebude. Obec nemôže na ples doplácať, budúci rok 
je potrebné zabezpečiť najskôr finančné krytie.  
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že posledné dva roky boli náklady vyrovnané. 
 
Hlasovanie k možnosti vystúpenia Mgr. Samuela Skokňu: 
Za: 11 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. 
Marián Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Mgr. Skokňa uviedol, že nie je dostatočná propagácia kultúrnych podujatí. Web-stránka obce je 
neprehľadná, nefunkčná. Vhodnejšou alternatívou by bola propagácia prostredníctvom facebooku 
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formou platenej reklamy, osloviť širší okruh ľudí. Vhodné by bolo podporiť regionálne folklórne 
skupiny, aby sa pripomínali tradície regiónu.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu o 
kultúrnej činnosti za r. 2018: 
Za: 11 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. 
Marián Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Informácia o doručených žiadostiach o dotácie z rozpočtu obce na rok 2019 
 
Prítomní boli informovaní o doručených žiadostiach o dotácie: 
 
 
Spoločenské organizácie a cirkev rok 2019  
Rozpočet 5 500,- € 
 

 Rok 2018    
schválené 

Rok 2019 Rok 2019 

žiadosť   € Návrh  
kult. komisie 

Základná organizácia JDS 1 600,-  2 510 ,- €                

Základná organizácia SZPB 800,- 2 000,- €                  

Základná organizácia SZZP 1000,-           ,- €                

Občianske združenie Sučianka 800 + 700=1500,-€  1 600,- €                

Miestny odbor Živena Sučany 500,-               800,- €                

Miestny odbor matice slovenskej               300,-        650,- €       

Ev. cirkevný zbor a.v. Sučany -               -    ,- €              

Rímskokat. farnosť Sučany 560 + 200=760               -    ,- €          

Stredisko Ev.DIAKONIE, Sučany 200,-               -    ,- €                   

Montessori Klub Sučany -           1 000,-€      
 
 
 
 
 
 
Športové organizácie rok 2019  
Rozpočet  20 500,- €                        
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Rok 2018 
schválené 

Rok 2019 Rok 2019 
žiadosť Návrh 

kult. komisie 

Futbalový oddiel Tatran Sučany 12 500+3000 26 000 ,- €                 

Kolkársky klub Tatran Sučany  2000,-   2 500,- €                     

Klub sučianskych turistov Sučany  1300,-   1 000 ,- €                   

Skialpinistický klub Sučany 1 000,- + 2 000,-    1 200,- €                    

Volejbalový klub Tatran Sučany   400,-       500,- €                       

Tel. jednota Tatran Sučany/stol.tenis/   300,-   1 000,-€                  

Športový klub pri tenis. kurtoch                300,-              300,- €                  

Tenisový klub Sučany                300,-              300,- €                  

SRZ Sučany                 -            1 500,- €                  
 
Žiadosť pre r. 2019 doposiaľ nepodala ZO SZZP. 
 
p. Kyselica sa opýtal, či rozpočtovaná čiastka na prerozdelenie je pevne stanovená. 
 
p. starosta odpovedal, že v prípade úpravy je potrebná zmena rozpočtu.  
 
p. prednosta dodal, že Skialpinistickému klubu bola v decembri schválená dotácia vo výške 2 tis. €, 
opätovne podal ďalšiu žiadosť.  
 
Ing. Bulej, PhD. uviedol, že v rozpočte je vyčlenených viac finančných prostriedkov na dotácie 
oproti minulému roku. No je snaha motivovať členov združení, aby hľadali prostriedky na činnosť 
klubov aj z iných zdrojov. 
 
p. starosta uviedol, že spoločenské organizácie združujú zanietených ľudí. Informácie k žiadostiam 
boli doručené vopred, dotácie sa budú prerozdeľovať na nasledujúcom zasadnutí zastupiteľstva.  
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o doručených žiadostiach o dotácie z rozpočtu 
obce Sučany na rok 2019: 
Za: 11 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. 
Marián Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce 
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p. starosta informoval, že je potrebné schválenie zriadenia vecného bremena v prospech 
Stredoslovenskej distribučnej, a.s. Žilina za účelom prevádzky, údržby a rekonštrukcie so vstupom 
v ktoromkoľvek čase a ročnom období. Jedná sa o vedenie na ul. pri námestí SNP, vzdušné vedenie 
sa ukladalo do zeme. 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje zriadenie vecného 
bremena spočívajúceho v práve uloženia inžinierskej siete v prospech Stredoslovenskej distribučnej, 
a.s., Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, za účelom prevádzky, údržby a rekonštrukcie so vstupom 
v ktoromkoľvek čase a ročnom období a k nemu prislúchajúcemu ochrannému pásmu v zmysle 
platných právnych predpisov na časti pozemku parc. KN-E č. 1995, zastavané plochy a nádvoria o 
výmere 5344 m2, zapísaného na liste vlastníctva číslo 3343 vedeného Okresným úradom Martin, 
katastrálny odbor, v rozsahu vymedzenom geometrickým plánom č. 206-4/2018, vypracovaným 
Ing. Jankou Koniarovou a úradne overeným Okresným úradom Martin, katastrálny odbor dňa 
26.01.2018 pod číslom 43/2018 na dobu neurčitú bezodplatne. 
Odôvodnenie: Stredoslovenská distribučná, a.s. pri prekládke nadzemného NN vedenia na vlastné 
náklady uložila do zeme aj pôvodné nadzemné vedenie, ktoré sa nachádzalo nad strechou budovy 
vo vlastníctve obce: 
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal MUDr. Richard Koyš.  
 
 
Zvolenie členov a zapisovateľov komisií  
 
JUDr. Miert navrhol za členov ekonomickej komisie: Ing. Ondreja Blizniaka, Ing. Miroslavu 
Chorvátovú, Magdalénu Rybárovú, Mgr. Samuela Skokňu, Mgr. Zuzanu Blizniakovú, Ing. Ivana 
Zachara. Za zapisovateľku komisie navrhol p. Danielu Ligáčovú. 
 
Hlasovanie za schválenie členov a zvolenie zapisovateľky ekonomickej komisie (členovia Ing. 
Ondrej Blizniak, Ing. Miroslava Chorvátová, Magdaléna Rybárová, Mgr. Samuel Skokňa, Mgr. 
Zuzana Blizniaková, Ing. Ivan Zachar, zapisovateľka Daniela Ligáčová): 
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal MUDr. Richard Koyš.  
 
Ing. Vladimír Bulej, PhD. navrhol za členov komisie výstavby, územného plánu a dopravy : Ing. 
Evu Bencovú , Ing. Zuzanu Mlynčekovú, Ing. Mariána Špirka. Za zapisovateľku bola navrhnutá 
Ing. Janka Bednáriková. 
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Hlasovanie za schválenie členov a zvolenie zapisovateľky komisie výstavby, územného plánu a 
dopravy (členovia Ing. Eva Bencová, Ing. Zuzana Mlynčeková, Ing. Marián Špirko, zapisovateľka 
Ing. Janka Bednáriková): 
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal MUDr. Richard Koyš.  
 
MUDr. Iveta Trnovská navrhla za zapisovateľku komisie sociálno-zdravotnej, školstva a mládeže 
Ing. Martu Bobčekovú. 
 
Hlasovanie za zvolenie Ing. Marty Bobčekovej za zapisovateľku komisie sociálno-zdravotnej, 
školstva a mládeže: 
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal MUDr. Richard Koyš.  
 
p. Kyselica navrhol doplniť do komisie kultúry a športu p. Patrika Čabudu. 
 
Hlasovanie za schválenie p. Patrika Čabudu za člena komisie kultúry a športu: 
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal MUDr. Richard Koyš.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica navrhol za členov komisie verejného poriadku PhDr. Miloša Bellu, Mgr. 
Martu Lamošovú, Ing. Ľubomíra Turana, JUDr. Máriu Masnicovú, Mgr. Róberta Matulu, a za 
zapisovateľa komisie p. Petra Slobodníka. 
 
Hlasovanie za schválenie členov komisie verejného poriadku (PhDr. Miloš Bella, Mgr. Marta 
Lamošová, Ing. Ľubomír Turan, JUDr. Mária Masnicová, Mgr. Róbert Matula) a zvolenie 
zapisovateľa (Peter Slobodník): 
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal MUDr. Richard Koyš.  
 
JUDr. Mgr. Belica navrhol doplniť do komisie verejného poriadku Bc. Danu Cervanovú. 
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Hlasovanie za doplnenie Bc. Dany Cervanovej ako člena komisie verejného poriadku: 
Za: 4 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela Pecková,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  Ľubomír 
Kyselica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6 (Mgr. Róbert Kováč,  Ing. Marián Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Martin Giert, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Miroslav Miert) 
Počas hlasovania chýbal MUDr. Richard Koyš.  
 
Mgr. Kováč navrhol odvolanie p. Eleny Mikuškovej z funkcie člena komisie bytovej a životného 
prostredia na vlastnú žiadosť.  
 
Hlasovanie za schválenie odvolania člena komisie bytovej a životného prostredia Eleny Mikuškovej 
na vlastnú žiadosť a návrh predsedu: 
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal MUDr. Richard Koyš.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo volí Ing. Miroslavu Korčekovú do 
funkcie zapisovateľky komisie bytovej a životného prostredia: 
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal MUDr. Richard Koyš.  
 
p. prednosta požiadal predsedov jednotlivých komisií o doručenie telefonických kontaktov a 
mailových adries členov komisií v priebehu zajtrajšieho doobedia. 
Vzhľadom k tomu, že bol delegovaný vyšší počet členov komisií, určil ako rokovaciu miestnosť 
komisií zasadačku RKD.  
 
p. starosta informoval, že vzhľadom k výsledku komunálnych volieb sa vzdal funkcie člena 
Strediska evanjelickej diakonie Sučany, je potrebné doplniť zástupcu obecného zastupiteľstva do 
tejto uvoľnenej funkcie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje doplnenie MUDr. Ivety 
Trnovskej, MPH na zástupcu obce Sučany za člena správnej rady v súlade s čl. 2, § 4, bod 8 
b)Štatútu Strediska Evanjelickej diakonie na Slovensku, Sučany: 
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, Ing. 
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. 
Miroslav Miert) 
Proti: 0 
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Zdržal sa: 1 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH.) 
Počas hlasovania chýbal MUDr. Richard Koyš.  
 
p. starosta navrhol doplnenie p.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje doplnenie Martina Gierta 
na zástupcu obce Sučany za člena v školskej rade MŠ Hurbanova 10, 03852 Sučany: 
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, Ing. 
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter 
Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Martin Giert) 
Počas hlasovania chýbal MUDr. Richard Koyš.  
 
p. prednosta naniesol návrh na vyradenie starých poslaneckých notebookov. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje likvidáciu majetku obce 
Sučany: notebooky bývalých poslancov - Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica, Jaroslav Makovník a 
hlavnej kontrolórky Mgr. Lenky Žuchovej, a to spôsobom: ich vyradenie s možnosťou odkúpenia 
doterajším užívateľom za zostatkovú hodnotu 50 €/kus (slovom päťdesiat eur): 
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal MUDr. Richard Koyš.  
 
R ô z n e 
  
JUDr. Mgr. Belica informoval, že komisia verejného poriadku prijala uznesenie, ktoré sa bude 
snažiť realizovať postupne počas volebného obdobia i napriek realizácii Miestnej občianskej 
poriadkovej služby. Je snaha, aby sa obecný úrad zaoberal kreovaním funkcie rómskeho vajdu v ul. 
pri Váhu.  
 
Ing. Bulej, PhD. informoval, že Ing. Jandačka zo Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity prisľúbil 
zimnú kampaň merania ovzdušia. 
Navrhol zrekonštruovať WC v Robotníckom kultúrnom dome. 
 
p. prednosta dodal, že by bolo vhodné spracovať projekt, priestor časti „Kečky“ rozdeliť na 
polovicu. Dodal, že na poschodí zateká cícerkom strecha, zatekaním praskla stena, je potrebné riešiť 
odvodnenie za javiskom a zaoberať sa  rekonštrukciou Robotníckeho kultúrneho domu. 
 
Ing. Bulej, PhD. navrhol riešiť parkovanie na ulici pri pošte. 
 
p. starosta odpovedal, že v prípade, že Slovak telekom rozkope chodníky, bolo by možné zrušiť 
chodník a rozšíriť parkovanie.  
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Mgr. Ďaďová uviedla, že rozprávala s p. Matulom, bolo by vhodné odhŕňať sneh od steny 
Robotníckeho kultúrneho domu, nakoľko vlhnú pivničné priestory.  
 
Mgr. Kováč sa opýtal, kde sa nachádza prístrešok – tribúna. Uviedol, že je potrebné riešiť výberové 
konanie na asfaltové výtlky. Pochválil pracovníkov obce a DHZ za zimnú údržbu. 
 
p. prednosta povedal, že tribúna bola po poslednom postavení zložená v hangári DHZ. Prebieha 
konanie o vysporiadaní, vyrovnaní finančných záležitostí.  
Čo sa týka asfaltovania výtlkov, vieme zhruba rozsah prác za posledné roky, objem investícií. Urobí 
sa verejné obstarávanie, výber zhotoviteľa a v mesiacoch apríl, máj zrealizovať výspravku výtlkov. 
 
p. starosta dodal, že v minulosti p. Balko vypracoval pasportizáciu miestnych komunikácií. 
 
p. Kyselica uviedol, že namiesto merania ovzdušia sa mohlo doriešiť zateplenie pergoly materskej 
školy. Dodal, že je potrebné riešiť chodník pri cintoríne po pravej strane hlavnej cesty.  
 
p. starosta uviedol, že vyriešením pergoly sa bude zaoberať stavebná komisia. Pergola je 
vybudovaná z L-betónových panelov s presklením, strecha je pokrytá šindľom. Zateplenie pergoly 
je potrebné z dôvodu dodržania podmienok prevádzky MŠ určených Regionálnym úradom 
verejného zdravotníctva.  
 
p. Kyselica dodal, že je možné hľadať odborníkov z tejto oblasti aj z radov rodičov, navrhnúť 
riešenie.  
 
p. prednosta dodal, že problematika sa riešila, nikto sa neprihlásil. Ani zástupcovia firmy Kalitek 
nevedeli poradiť. Pred rokom sa robila nová strecha, prestrešenie. Navrhované riešenia prekračovali 
možnosti obce. 
Sú dve možnosti riešenia pergoly MŠ: buď samonosné oplechované panely namontovať  – rýchla 
ale drahšia alternatíva. Druhá možnosť je vykopať základy na piloty a vymurovať, čo je zdĺhavejšie 
ale lacnejšie riešenie. Práce sa zastavili vzhľadom ku komunálnym voľbám, nové obecné 
zastupiteľstvo bude problém riešiť.  
Je možné spojiť budovy A, B dokopy, čo by znamenalo odstávku materskej školy, čo neprichádza 
do úvahy.  
Dodal, že čo sa týka chodníka pri cintoríne, realizovali sa práce v rozsahu projektu „Vstupu na 
cintorín“. 
 
p. starosta dodal, že by bolo vhodné zrušiť dierované oplotenie, rozšíriť komunikáciu a zriadiť 
parkovisko. Dodal, že sa zúčastní školenia v Banskej Bystrici k možnosti získania finančných 
prostriedkov pre materskú školu. 
 
Ing. Dianovský sa opýtal, v akom štádiu je riešenie pokládky optického kábla. 
 
p. starosta odpovedal, že sa jedná o trasy väčšinou v chodníkoch. Je potrebné porozmýšľať, či sa 
vyčlenia finančné prostriedky a či sa v danej trase urobia aj chodníky alebo nie. 
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Ing. Dianovský podotkol, že výtlky je potrebné riešiť aj v rámci reklamačného poriadku, nakoľko 
jamy sú rovnaké alebo väčšie. 
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že výtlky sú nafotené a znova sa nafotí stav po roku. 
 
p. starosta dodal, že v rámci obecného úradu absentuje správca budov.  
 
JUDr. Miert povedal, že nebolo šťastným riešením presunúť rómsku komunitu ku Váhu s ohľadom 
na deti a obyvateľov Hrabín. Je potrebné uvažovať so stálou hliadkou miestnej občianskej 
poriadkovej služby, alebo s premiestnením tejto komunity.  
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že aj v prípade ich premiestnenia sú potrebné finančné prostriedky. 
 
Mgr. Kováč uviedol, že rómske deti sú neprispôsobivé, v osade býva aj zamestnanec miestnej 
občianskej poriadkovej služby (ďalej len „MOPS“). 
 
p. prednosta dodal, že pokiaľ hasiči plnia funkciu „Brantnera“ pre Sučany, potrebujú navýšiť stav 
minimálne o 2 zamestnancov. Pracovník MOPS nerobí v soboty, nedele, nočné. 
 
Ing. Dianovský uviedol, že aj pracovníčky terénnej sociálnej práce by mali byť v teréne, byť 
nápomocné riešiť problémy.  
 
p. starosta dodal, že by sa mal vytvoriť balík financií na kúpu nehnuteľností, prešetriť koľko 
obyvateľov je v objektoch ubytovaných.  
 
Ing. Bulej, PhD. uviedol, že by bolo vhodné vytvoriť balík financií na odkúpenie starých domov na 
námestí. 
 
JUDr. Miert uviedol, že by bolo vhodné do budúcna získavať tieto nehnuteľnosti. 
 
MUDr. Trnovská, MPH. navrhla zakúpiť vhodné oblečenie pre pracovníka Domu smútku. Požiadala 
 
p. starosta poďakoval p. Pročkovi, že z výťažku predstavenia zakúpil balíčky pre občanov 
v hmotnej núdzi. 
 
 
 
Interpelácie 
 
V rámci interpelácií sa nikto neprihlásil do diskusie. 
 
 
 
 
Záver 
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Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil. 
          

 

 

 

....................................                    

                                                  Viera Jašeková   

                                                     zapisovateľka                                  

 

 

    ..................................................         .............................................. 

                                    MUDr. Iveta Trnovská, MPH.   JUDr. Mgr. Peter Belica 
                overovateľ    overovateľ 

 

 

                               .....................................  ........................................ 

     Mgr. Vladimír Olbert             Martin Rybár  

      prednosta obecného úradu   starosta obce 


